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1. Velkommen  
HC bød velkommen 
 

2. Status økonomi.   
Umiddelbart ser regnskabet for tennisafdelingen fornuftigt ud. Lidt større indtægt 
end budgetteret og lidt mindre udgifter end budgetteret. Det samme gælder for 
Padel. Der ser ikke ud til at blive likviditetsproblemer i år. Restancer fra sponsorer 
tager HC sig af.  
 

3. Siden sidst. 
Der er kommet en del nybegyndere, som alle går meget op i træningen.  
Der var i går Tour De pedal med udgangspunkt her fra tennisklubben. 
Diskussion om hvem tirsdagstræningen er rettet imod. HC laver et nyhedsbrev 
herom. 
Vi skal være mere opmærksom på at få formidlet de invitationer til åbne stævner 
som klubben modtager. 
 

4. Padel.  
Turneringstræning er ved at afslutte første halvsæson, og tegning af nye hold . 
Nye sponsorater er ved at blive tegnet. 
 

5. Punkter fra Kim.  

a) Konstituering af kasserer og næstformand skal omgøres.  Det er ikke 
anbefalelsesværdigt og aldeles usædvanligt og upraktisk at kasserer og 
næstformand er en og samme person.  Jeg skal foreslå at Jens forbliver kasserer 
og at der konstitueres en ny næstformand. Det blev besluttet at Steen overtager 



posten som næstformand, og at det skal indgå i en kommende revision af 
vedtægterne. 
 

b) De to medlemmer af Fonden fremlægger Fondens nuværende investeringsplan 
til drøftelse.  Det besluttes hvilke investeringsønsker de to medlemmer skal 
bringe til Fondsbestyrelsen fra HTK. ( det må vel være HTK som er største 
bidrager til ønsker om HTK investeringsudvikling/-plan - fondens opgave er vel 
at støtte HTK - jeg er ikke klar på fondens vedtægter.)  Jeg er i øvrigt fortaler for 
at der prioriteres et nyt halgulv, således at gulvet bliver samme standard som i 
(resten af) Danmark og i overensstemmelse som anbefalet af DTF ) listen over 
ønsker indgår som et grunddokument for HTK og synliggøres på hjemmesiden. 
Det blev besluttet at vi fremover har et fast punkt på dagsordenen, som hedder 
ønsker og tilbage meldinger fra fonden. 

 

c) Der skal udarbejdes en HTK plan/ønskeliste for investeringer , vedligeholdelse, 
projekter m.v. for det som HTK er ansvarlig for  (udendørs ? skal beskrives) 
Planen vedtages af bestyrelsen.  Planen rulles efter behov og som min en gang 
årligt og indgå. Det blev besluttet at alle bestyrelsesmedlemmer til næste 
bestyrelsesmøde kommer med forslag til investeringsønsker i tennisklubben. 

 

d) Hvordan tilsikres en forankring af Padel i HTK bestyrelse.   Der bør som min være 
et fast punkt på dagsordenen - som bør have samme volume som Tennis.  Jeg er 
i øvrigt fortaler for at Padel udskilles af HTK og får sin egen generalforsamling 
og at der indgås en samarbejdsaftale hvor HTK stiller de to padelbaner til 
rådighed for en Padelklub samt med adgang til HTK omklædning og cafeterie - 
ikke indendørsbaner !Aftalen skal også dække økonomi og andre praktiske 
forhold. Ikke enighed blandt alle bestyrelsesmedlemmer herom. Tages op igen 
senere. 

 

e) Antallet af nedlemskabsmuligheder bør slankes yderligere. Enighed herom. HC 
og Jens er i gang hermed, og arbejder videre herpå. 

 
6. Eventuelt. 

Der behov for at få lavet flere nøglesæt. KM spørger JB om han har en oversigt over 
udleverede nøgler. 
Alle bestyrelsesmedlemmer bør holde øje med om der mangler varer i køleskab eller på 
boldhylderne. 



Kontrakt med DanaCup underskrevet. Det vurderes om beløbet kan opdeles i halleje og 
arbejdsløn. 

7. Næste møde. 
 
 
Næste møde tirsdag den 15. august 2023 kl. 19.10 

 
 
 
 

 
  
Referent:  Knud Mikkelsen  
 


